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Θεσσαλονίκη, 14/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας
Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Ο Δήμος Πύργου Ηλείας αξιοποιεί το  Πράσινο Ταμείο»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με  τοπικό  δημοσίευμα  ηλεκτρονικού  τύπου,  της  10ης Ιουλίου  2020,  ο  Δήμος
Πύργου,  πρόσφατα,  κατέθεσε  τεκμηριωμένες  προτάσεις  στη  Διοίκηση  του  Πράσινου
Ταμείου και  ενέταξε τέσσερα μεγάλα έργα σε αυτό.  Πρόκειται  για το αθλητικό κέντρο
Αγίας Βαρβάρας, την ανάπλαση της οδού 28ης Οκτωβρίου, τον αρχιτεκτονικό διαγωνισμό
για  το  Μανωλοπούλειο Νοσοκομείο και  την ευρύτερη περιοχή,  καθώς και  τα  Σ.Β.Α.Κ.
(Σχέδια Βιώσιμης Αστικής Κινητικότητας). Τα έργα αυτά πρόκειται να αναβαθμίσουν το
αστικό  περιβάλλον  του  Δήμου  Πύργου  και  να  βελτιώσουν  την  ποιότητα  ζωής  των
Δημοτών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Πράσινου Ταμείου, όσον αφορά στην υλοποίηση των
έργων, τα οποία κατατέθηκαν στο Πράσινο Ταμείο από τη Δημοτική Αρχή Πύργου
Ηλείας, πόσο κοστολογούνται αυτά και πότε αναμένεται η ολοκλήρωση αυτών;

2. Ποια  είναι  τα  Σχέδια  Βιώσιμης  Αστικής  Κινητικότητας  (Σ.Β.Α.Κ.),  τα  οποία
πρόκειται  να  υλοποιήσει  το  Υπουργείο  Υποδομών  και  Μεταφορών  στην  αστική
περιοχή, που βρίσκεται εντός των ορίων του Δήμου Πύργου;
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3. Πόσα  «ολοκληρωμένα  Σ.Β.Α.Κ.»  χρηματοδότησε  το  Υπουργείο  Υποδομών  και
Μεταφορών από τον Ιούλιο του 2019, σε ποιες περιοχές και πόσο στοίχισαν;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος




